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Pittem geeft mestverwerking negatief advies
nieuws

De gemeente Pittem heeft een ongunstig advies geformuleerd over een
milieuvergunningsaanvraag voor de bouw van een mestverwerkingsinstallatie door het
bedrijf Agrar. Buurtbewoners waren sterk gekant tegen deze plannen. Het schepencollege
boog zich woensdag over de aanvraag en bracht negatief advies uit. De bal ligt nu in het
kamp van de bestendige deputatie.
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De gemeente Pittem heeft een ongunstig advies geformuleerd over een milieuvergunningsaanvraag
voor de bouw van een mestverwerkingsinstallatie door het bedrijf Agrar. Buurtbewoners waren sterk
gekant tegen deze plannen. Het schepencollege boog zich woensdag over de aanvraag en bracht
negatief advies uit. De bal ligt nu in het kamp van de bestendige deputatie.
"De beslissing om ongunstig te adviseren kwam er na rijp en wijs beraad en was unaniem", zegt Ivan
Delaere (CD&V), burgemeester van Pittem. "Wij zullen ons ongunstig advies grondig funderen en
samen met het resultaat van het openbaar onderzoek bij de bestendige deputatie indienen". De
geplande mestverwerkingsinstallatie is van een type waarbij de verwerking grotendeels in open lucht
gebeurt.
De omwonenden verenigden zich in een buurtcomité om tegen de komst van de installatie te
protesteren. In een petitie verzamelden ze meer dan tweehonderd handtekeningen en het lijkt erop
dat hun protest zoden aan de dijk heeft gebracht. "Dit ongunstige advies van het schepencollege is
goed nieuws", zegt Serge Naert, de woordvoerder van het actiecomité. "Maar het is pas een eerste
stap. Nu is het afwachten wat de bestendige deputatie gaat beslissen".
Het actiecomité wil niets aan het toeval overlaten en heeft daarom gevraagd om gehoord te worden
bij de provinciale milieuvergunningscommissie. "Wij vinden het belangrijk om ons standpunt te
verduidelijken. Het lijkt ons onmogelijk dat de bestendige deputatie een beslissing kan nemen louter
op basis van een toestand die op papier beschreven staat", zegt Serge Naert.
"Ook hebben we een dossier met alle bezwaarschriften en de petitie naar de provincie opgestuurd.
Momenteel loopt ook nog het openbaar onderzoek naar de aanvraag voor een stedenbouwkundige
vergunning. Ook tegen die aanvraag zullen we gefundeerde bezwaren formuleren".
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